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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2017/18:1412 Mobiltäckning och fast telefoni

I byarna utanför Hällbo i Bollnäs ska kopparnätet tas bort. De boende kommer 
då vare sig ha mobiltäckning, internet eller kopparnät. Byborna har försökt få 
svar av Telia och Bollnäs kommun i ett halvår men bollas fram och tillbaka. De 
är rädda att inte kunna bo kvar fast de vill det. Ungefär 300 personer påverkas. 

Det är inte rimligt att kopparnätet tas bort innan det finns ett likvärdigt 
alternativ för de boende. Den digitala tillgängligheten ska inte försämras när 
kopparnätet tas bort. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vad avser statsrådet att vidta för åtgärder för att säkra att det finns ett likvärdigt 
alternativ för de boende i byarna utanför Bollnäs innan kopparnätet tas bort? 

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-06-01
Besvaras senast
2018-06-13 kl. 12.00


